
Oświadczenie złożone 

przez senatora Leszka Czarnobaja 

na 32. posiedzeniu Senatu 

w dniu 29 października 2021 r. 

Oświadczenie skierowane do prezesa Rady Ministrów Mateusza Morawieckiego 

Zwracam się do Pana Prezesa Rady Ministrów z prośbą o udzielenie odpowiedzi na zapytanie dotyczące 

ogłoszonych wyników pierwszego naboru w ramach Rządowego Funduszu „Polski Ład”: Programu Inwesty-

cji Strategicznych, których analizowaniem zajmowała się Komisja ds. wsparcia Rządowego Funduszu „Pol-

ski Ład”: Programu Inwestycji Strategicznych. 

Zapytanie dotyczy 2 wniosków złożonych przez powiat kwidzyński: 

1. Numer wniosku o dofinansowanie: 01/2021/2460/PolskiLad. 

Nazwa inwestycji: poprawa stanu technicznego infrastruktury drogowej na terenie powiatu kwidzyńskiego 

poprzez przebudowę dróg nr 3142G oraz 3217G. 

2. Numer wniosku o dofinansowanie: 01/2021/2649/PolskiLad. 

Nazwa inwestycji: budowa budynku i instalacji OZE wraz z wyposażeniem dla pensjonariuszy oraz zago-

spodarowanie terenu Domu Pomocy Społecznej w Ryjewie. 

Z opublikowanych informacji wynika, iż powiat kwidzyński jako jedyny w województwie pomorskim nie 

uzyskał dofinansowania w ramach programu. Zwracam się z prośbą o udzielenie informacji dotyczącej oceny 

merytorycznej i punktowej wymienionych wniosków, a także o przesłanie informacji dotyczącej oceny mery-

torycznej i punktowej wniosków składanych przez wszystkie powiaty w województwie pomorskim. 

Z poważaniem 

Leszek Czarnobaj 
 


